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Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Daniela Bodnar. 
Powitała członków Komisji oraz gości: 
 
� Pana Kazimierza Lechockiego  –Przewodniczącego Rady Gminy 
� Panią Dorotę Rakowską      –Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pana Zdzisława Pawelca  - Wójta Gminy  
� Panią Halinę Czajkowską  - Sekretarza Gminy 
� Pana Antoniego Czarnika  - Dyrektora Wojskowej Specjalistycznej 

Przychodni Wojskowej 
� Panią Barbarę Kołosowską  - Stomatolog 
� Panią Teresę Jędruszczak  - Pielęgniarkę Środowiskową 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Podsumowanie działalności opieki zdrowotnej za 2009 rok oraz plany na 
rok 2010 

2. Wolne wnioski 
 
Pani Teresa Jędruszczak – pielęgniarka środowiskowa przedstawiła sytuację 
medycyny szkolnej. Z roku na rok ubywa dzieci, co ma wpływ na częstotliwość 
nadzoru w poszczególnych szkołach ( w zależności od ilości dzieci). I tak: w 
Oparznie opieką pielęgniarską objęte są dzieci 1 raz w tygodniu, w Rusinowie i 
Klępczewie – co drugi tydzień, w Lekowie 1 raz w tygodniu.  
Mimo oporności dzieci bilanse robione są na bieżąco.  
Największym problemem jest brak gabinetów dla pielęgniarek w szkołach: 
Rusinowo, Klępczewo i Oparzno. Pomieszczenia, którymi dysponują 
wyszczególnione szkoły nie spełniają wymogów SANEPIDU (między innymi 
powierzchnia pomieszczenia powinna wynosić 15 m2) 
Ponadto Pani Jędruszczak poinformowała, że w MEDYKU będzie przyjmował 
codziennie laryngolog i pulmonolog oraz raz w miesiącu specjaliści. 
 
Jak wygląda opieka stomatologiczna w szkołach poinformowała Stomatolog 
Pani Barbara Kołosowska.  
Lekarz i pielęgniarka w uzgodnieniu z Dyrektorem szkoły biorą sprzęt 
specjalistyczny i jadą do danej klasy. Zgodnie z umową dokonują przeglądu 
oraz lakowania ząbków dzieciom. Nie mają obowiązku leczenia kanałowego. 
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Zdaniem Pani stomatolog jest to krzywdzące dla dziecka, ponieważ ząb szóstka 
jest stałym zębem i trzeba go ratować. Mimo niewielkich środków finansowych 
nie odrzucamy małych pacjentów – leczymy i będziemy leczyć. Gwarantujemy 
leczenie wszystkich zębów.  Pani Kołosowska wyraża swoje zadowolenie, że są 
klasy, gdzie wszystkie dzieci mają wyleczone zęby.  
Pani Kołosowska zaoferowała radnym do rozważenia propozycję możliwości 
dowożenia dzieci do nowo wybudowanej przychodni stomatologicznej przy 
ulicy Drawskiej w Świdwinie. Jest tu możliwość  leczenia w bardzo 
nowoczesnych gabinetach wyposażonych w najnowocześniejszy sprzęt, dający 
większy komfort  oraz większe i lepsze zabiegi.  
Wzorem lat ubiegłych Pani Kołosowska zwróciła się z prośbą o pomoc i 
dofinansowanie. 
 
Zdaniem radnego Pana Mieczysława Kozickiego ma to sens i logikę, tym 
bardzie, że dojazd z niektórych szkół jest bliższy do Świdwina, niż do Lekowa.  
  
Dyrektor Wojskowej Specjalistycznej Przychodni Wojskowej Pan Antoni 

Czarnik poinformował, że są problemy z zatrudnieniem lekarzy. Atutem dla 
lekarza nie jest mieszkanie, lecz wynagrodzenie. W związku z powyższym Pan 
dr proponuje – jeżeli Gmina ma możliwość sprzedaży mieszkania 
przeznaczonego dla lekarza w Lekowie – niech sprzeda. 
 
Przewodnicząca Komisji Pani Daniela Bodnar podzieliła się uwagami radnych 
z ostatniego posiedzenie w sprawie rozważenia możliwości likwidacji punktów 
przyjęć w miejscowościach Lekowo i Rusinowo. 
 
Zdaniem radny Pana Mieczysława Kozickiego nie można dopuszczać  nawet 
takiej myśli. Takie małe ośrodki są dobrodziejstwem dla ludzi. Przykładowo                 
w Rusinowie z pomocy lekarskiej korzysta bardzo dużo ludzi.  
 
Komisja zobowiązała Pana Wójta do sporządzenia informacji, ilu 

pacjentów korzystało w Lekowie i Rusinowie w okresie ostatnich trzech lat.  

  
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska  


